
E X C L U S I V E L Y  F O R  Y O U R  S E N S E

Tour code : PEBK www.goldendestinations.com

PICTURESQUE
BALKANS 

14 DAYS  11 NIGHTS

巴
尔
干

诗
情
画
意

(Romania | Bulgaria | Republic of Macedonia |
Albania | Montenegro | Croatia |
Bosnia and Herzegovina | Slovenia) 

Local city guide 
included 



Rila Monastery
里拉修道院

Rila Monastery
里拉修道院

Rila Monastery
里拉修道院

Rila Monastery
里拉修道院

EXCLUSIVE EXPLORE
深度、专属之旅

Peles Castle served as the summer residence of Romania's King Carol I and later as a royal retreat. The 
interior of the castle is adorned with opulent furnishings and an array of treasures and collections, 
including antique furniture, tapestries, paintings, and sculptures. Visitors can explore various rooms 
such as the grand halls, guest chambers, royal bedrooms, and study, experiencing the grandeur and 
opulence of this castle.

佩雷斯城堡
 Peles Castle 

佩雷斯城堡是罗马尼亚国王卡罗尔一世的夏宫，也是皇室的度假别墅。城堡内部装饰华丽，拥有各种
宝藏和收藏品，包括古董家具、挂毯、绘画和雕塑。游客可以参观大厅、客房、皇室卧室和书房等各
种房间，领略这座城堡的壮丽和豪华。

查雷威茲要塞
Tsarevets Fortress

包括其壮丽的城墙、宫殿、教堂和塔楼。城堡内有许多殿堂和宫殿，曾是皇室成员和官员们的居住地
和行政中心。其中最著名的建筑是皇宫，它位于城堡的最高点，是特尔诺的象征之一。

It include the impressive walls, palaces, churches, and towers. Within the fortress are numerous halls 
and palaces that once served as residences and administrative centers for royalty and officials. Among 
the most notable structures is the Royal Palace, situated at the highest point of the fortress and serving 
as one of Veliko Tarnovo's symbols.

It is known for its fascinating medieval walls and ancient architecture. The city has a long history and a 
rich cultural heritage and is listed as a UNESCO World Heritage Site. Visitors can stroll along the city 
walls overlooking the magnificent sea views and ancient cityscape.

杜布罗夫尼克
Dubrovnik

以其迷人的中世纪城墙和古老的建筑而闻名于世。这座城市拥有悠久的历史和丰富的文化遗产，被联
合国教科文组织列为世界文化遗产。游客们可以漫步在城墙上，俯瞰壮丽的海景和古老的城市景观。

It is a UNESCO World Heritage site located in the inland region of Croatia. It consists of 16 
interconnected lakes, which are linked by a series of cascading waterfalls and cascades. Visitors can 
explore this beautiful area via wooden boardwalks and boat rides, experiencing the stunning scenery of 
nature.

普列提维采国家公园
Plitvice Lake National Park 

克罗地亚的普利特维采湖国家公园是世界自然遗产，位于克罗地亚内陆地区。它由16个相互连接的湖
泊组成，这些湖泊间由瀑布和瀑布形成的多个级联水系连接游客可以通过木栈道和小船探索这个美丽
的地方，感受大自然的壮丽景色。

One of Slovenia's most renowned underground cave systems, situated in the Postojna region in the 
southwest of the country. This expansive network of caves is celebrated for its stunning underground 
landscapes, allowing visitors to journey through a portion of it by train and marvel at its impressive 
stalactites, stalagmites, and underground rivers. The caves stand as one of the world's oldest tourist 
attractions, drawing visitors from across the globe.

波斯托伊纳洞穴
Postojna Caves

是斯洛文尼亚最著名的地下溶洞之一，位于斯洛文尼亚西南部的Postojna地区。这个巨大的溶洞系
统以其壮丽的地下景观而闻名，游客可以乘坐电车穿过其中的一部分，欣赏其壮观的钟乳石、石笋和
地下河流。这个溶洞也是世界上最古老的旅游景点之一，吸引着来自世界各地的游客。

SPECIAL ARRANGEMENT 特别安排
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DAY 8
Podgorica (23km) Kotor (91km) Dubrovik
(Breakfast / Lunch / Dinner)
• Kotor city walking tour: Cathedral St Tryphon,  Roman Catholic cathedral.
• Dubrovnik city walking tour: Clock Tower, Orlando’s Column and Sponza palace, Dominician 

Monastery and Franciscan Monastery.
• Rector’s Palace: It is the only public monument that the Dubrovnik Republic put up for a 

meritorious citizen. Exhibition halls arranged to display the original setting with antique 
furniture and objects for daily use, as well as paintings by local and Italian masters.

DAY 9
Dubrovnik (146km) Mostar (129km) Sarajevo
(Breakfast / Lunch / Dinner)
• Mostar: the beautiful valley, also known as the Pearl of the Adriatic. 
• Sarajevo City walking tour: The Old Orthodox Church of St Archangel Michael and Gabriel, 

the Cathedral of the Sacred Heart of the Jesus, the Old Jewish Temple and shopping at 
Bazaar street. 

DAY 10
Sarejevo (160km) Jajce (150km) Plitvice
(Breakfast / Lunch / Dinner)
• Take photo with Pliva waterfall and is kwown for its breathtaking beauty and serene 

surrouding.
• The Plitvice Lakes National Park (Inlcude a boat ride): An UNESCO world heritage since year 

1979. 

DAY 11
Plitvice (210km) Postojna (55km) Ljubljana
(Breakfast / Lunch / Dinner)
• Postojna Caves (Include Electric Train Ride): the world's most captivating cave with 

magnificent cave formations and diverse fauna. Experience a fascinating subterranean 
paradise shaped by tiny droplets over millions of years. 

• Capital of Slovenia City - Ljubljana Orientation Tour：the Triple Bridge and the dragon bridge, 
the St Nicholas Cathedral.

DAY 12
Ljubljana (145km) Zagreb
(Breakfast / Lunch / Dinner)
• Zagreb City Orientation Tour: Lower and Upper town of Zagreb, Stone Gate and 
 The Litter Chapel.

DAY 13
Zagreb      Kuala Lumpur
(Breakfast / Meal on Board)
• Check out hotel and transfer to airport.

Zagreb
萨格勒布

Zagreb
萨格勒布

Zagreb
萨格勒布

Zagreb
萨格勒布

* Sequences of itinerary are subject to local arrangement
* Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change 
without prior notice.
* Pictures for reference only

DAY 6
Skopje (173km) Ohrid (135km) Tirana
(Breakfast / Lunch / Dinner)
• Skopje City Orientation Tour: Skopje Fortress, The Stone Bridge, Mustafa Pasha Mosque,  

Memorial House of Mother Therasa.
• Lake Ohrid (boat trip included): explore one of Europe’s deepest and oldest lakes preserving 

a unique aqua. 
• Walking Tour: St. Sophia Church, Church of Saints Clement and Panteleimon and Ancient 

Theater.

DAY 7
Tirana (45km) Kruja (140km) Podgorica
(Breakfast / Lunch / Dinner)
• Tirana city orientation tour: View one of the oldest buildings left in the city Et’hem Bey 

Mosque, The Presidential Office.
• Kruja castle was built in the 5th or 6th century, perched above the city with the same name 

as today.  It stands proudly as a symbol of Albania’s resistance and strength during
 Ottoman rule.

DAY 14
Arrived Kuala Lumpur

DAY 2
Bucharest
(Breakfast / Lunch / Dinner)
• Bucharest City Orientation tour: Opera & Theatra Hall, Revolution Square Arch of Triumph, 

Kretzulescu Church, Romanian Athenaeum and view of Palace of Parliament. 
• Village Museum: The museum is the size of a true village, where you can find houses and 

rural buildings from the 17th to the 20th centuries representing the various ethnic regions of 
the country.

DAY 1
Kuala Lumpur      Bucharest, Romania
(Meal on Board)
• Depart to Bucharest. 

DAY 3
Bucharest (127km) Sinaia (52km) Bran 
(172km) Bucharest
(Breakfast / Lunch / Dinner)
• Peles Castle: This 19th-century castle was commissioned by King Carol I and is considered 

to be one of the most beautiful castles and one of the truly fairytale castles of Europe.
     *Will replace to Cantacuzino Castle if Peles Castle closed.
• Bran Castle is a commonly referred to and marketed as “Dracula’s Castle”.

DAY 4
Bucharest (182km) Veliko Tarnovo (221km) Sofia
(Breakfast / Lunch / Dinner)
• Fortress Tsarevets:  the most significant monument of culture in Veliko Tarnovo, situated on 

the homonymous peak, surrounded on three sides by the river Yantra.

DAY 5
Sofia (117km) Rila Monastery (225km) Skopje
(Breakfast / Lunch / Dinner)
• Sofia City Walking tour: National Historical Museum , The National Assembly Building, Saint 

Sofia Church.
• The St. Alexander Nevsky Cathedral: built in Neo Byzantine style, it is one of the largest 

Eastern Orthodox cathedrals in the world. 
• Rila Monastery: the largest and most famous Eastern Orthodox monastery on the slopes of 

the highest mountain range in Bulgaria.

Picturesque Balkans



Lake Ohrid
奥赫里德湖
Lake Ohrid
奥赫里德湖
Lake Ohrid
奥赫里德湖
Lake Ohrid
奥赫里德湖

* 行程次序以当地旅社安排为准。

* 行程、膳食、住宿、交通等可能会因不可抗拒因素而更动，恕不另行通知。

* 图片仅供参考。

第1天
吉隆坡      布加勒斯特，罗马尼亚
(机上用餐)
• 出发到布加勒斯特。

第2天
布加勒斯特
(早餐 / 午餐 / 晚餐) 
• 布加勒斯特城市观光游：歌剧与剧院大厅，革命广场凯旋门，罗马尼亚雅典卫城/
议会宫（外观） - 世界上第二大的行政建筑，仅次于

 五角大楼。
• 村庄博物馆：博物馆的规模相当于一个真正的村落，在这里您可以找到17世纪到
20世纪代表该国各民族地区的房屋和乡村建筑。

第3天
布加勒斯特（127公里）锡纳亚（52公里）布兰（172公里）布加勒斯特 
(早餐 / 午餐 / 晚餐)
• 佩雷斯城堡：这座 19 世纪的城堡由国王卡罗尔一世下令建造，被认为是欧洲最美
丽的城堡之一，也是真正的童话城堡之一。

    *如闭馆，将会代替坎塔库济诺城堡。
• 布兰城堡 也被称为 “德古拉城堡” ，是一个广受推崇的景点。

第8天
波德戈里察（23公里）科托尔（91公里）杜布罗夫尼克
(早餐 / 午餐 / 晚餐)
• 科托尔市步行游览： 圣特里冯大教堂，罗马天主教大教堂。
• 杜布罗夫尼克市步行游览：钟楼、奥兰多石柱和斯蓬扎宫、多米尼克修道院和圣方
济修道院。

• 执政官府：这是杜布罗夫尼克共和国为有功公民树立的唯一公共纪念碑。展厅里陈
列着古董家具和日常用品，以及当地和意大利大师的绘画作品。

第9天
杜布罗夫尼克（146公里）莫斯塔尔（129公里）萨拉热窝
(早餐 / 午餐 / 晚餐)
• 莫斯塔尔：美丽的山谷，又称亚得里亚海明珠。
• 萨拉热窝市步行游览：圣大天使米迦勒和加百列东正教教堂、耶稣圣心大教堂、犹
太古寺以及集市购物街。

第10天
萨拉热窝（160公里）贾伊采（150公里）普利特维采
(早餐 / 午餐 / 晚餐)
• 与普利瓦瀑布合影，它以令人惊叹的美景和宁静的环境而闻名。
• 普利特维采湖国家公园（含船游）： 自 1979 年起被联合国教科文组织列为世界
遗产。乘船游览公园。

第11天
普利特维采（210公里）波斯托伊纳（55公里）卢布尔雅那
(早餐 / 午餐 / 晚餐)
• 波斯托伊纳洞穴（包括乘坐电动火车）：世界上最迷人的洞穴，拥有壮丽的洞穴构
造和多样的动物群。体验数百万年来由微小水滴形成的迷人的地下天堂。

• 斯洛文尼亚首都观光游：三重桥和龙桥、圣尼古拉大教堂。

第12天
卢布尔雅那（145公里）萨格勒布
(早餐 / 午餐 / 晚餐)
• 萨格勒布城市观光游： 萨格勒布下城和上城、石门和圣母小教堂。

第13天
萨格勒布       吉隆坡
(早餐 / 机上用餐)
• 退房并乘车前往机场。

第14天
抵达吉隆坡

第4天
布加勒斯特（182公里）大特尔诺沃（221公里）索非亚
(早餐 / 午餐 / 晚餐)
• 查雷威茲要塞是维利科·塔尔诺沃最重要的文化纪念物，坐落在同名山峰上，三
面环绕着亚恩特拉河。

第5天
索菲亚（117公里）里拉修道院（225公里）斯科普里
(早餐 / 午餐 / 晚餐)
• 步行游览索菲亚城：国家历史博物馆、国民议会大厦、圣索菲亚教堂。
• 圣亚历山大-涅夫斯基大教堂：采用新拜占庭风格建造，是世界上最大的东正教大
教堂之一。

• 里拉修道院：位于保加利亚最高山脉的山坡上，是最大、最著名的东正教修道院。

第6天
斯科普里（173公里）奥赫里德（135公里）地拉那
(早餐 / 午餐 / 晚餐)
• 斯科普里城市观光游：斯科普里要塞、石桥、穆斯塔法-帕夏清真寺、特蕾莎修女
纪念馆。

• 奥赫里德湖（含游船）：探索欧洲最深、最古老的湖泊之一，这里保存着独特的
水景。

• 步行游览奥赫里德城市：圣索菲亚教堂、圣克莱门特和潘特莱蒙教堂和古剧院。

第7天
地拉那（45 公里）克鲁亚（140 公里）波德戈里察  
(早餐 / 午餐 / 晚餐)
• 地拉那城市观光游：观赏城市中现存最古老的建筑之一埃特赫姆贝清真寺、总统
府。

• 克鲁亚城堡建于公元五六世纪，坐落在地拉那市的上方，与今天的地拉那同名。 
它傲然屹立，是奥斯曼帝国统治时期阿尔巴尼亚抵抗和力量的象征。
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Special Arranged by

DAY 天 LUNCH 午餐 DINNER 晚餐 CITY 城市 HOTEL 酒店
-Meal On Board

机上用餐
Meal On Board
机上用餐

1 -

Local lunch
当地午餐
Local lunch
当地午餐

2

Hotel Breakfast
酒店早餐

Local lunch
当地午餐

Hotel Breakfast
酒店早餐

Local lunch
当地午餐

Hotel Breakfast
酒店早餐

Local lunch
当地午餐

Hotel Breakfast
酒店早餐

Local lunch
当地午餐

Hotel Breakfast
酒店早餐

Local lunch
当地午餐

Hotel Breakfast
酒店早餐

3

5 Bliss Palace Hotel & Spa or similar 5★

7 Hotel Ramada / Hotel Ariel or similar  4★

Hotel ANEL or similar 5★4

6 Hilton Garden Inn Tirana or similar 4★

8

Local lunch
当地午餐

Hotel Breakfast
酒店早餐

Local lunch
当地午餐

Hotel Breakfast
酒店早餐

Local lunch
当地午餐

Hotel Breakfast
酒店早餐

Local lunch
当地午餐

Local dinner
当地晚餐
Local dinner
当地晚餐

Local dinner
当地晚餐
Local dinner
当地晚餐
Chinese Meal
中餐
Local dinner
当地晚餐

Local dinner
当地晚餐
Chinese Meal
中餐
Local dinner
当地晚餐
Chinese Meal
中餐
Local dinner
当地晚餐

Bucharest
布加勒斯特
Bucharest
布加勒斯特

Sofia
索菲亚
Skopje
斯科普里
Tirana
地拉那
Podgorica
波德戈里察

Dubrovnik
杜布罗夫尼克
Sarajevo
萨拉热窝
Plitvice
普利特维采
Ljubljana
卢布尔雅那
Zagreb 
萨格勒布

Hotel Breakfast
酒店早餐

9

11

10

12

--

Hotel Continental Forum /  
Crowne Plaza or similar 4★ 

BREAKFAST 早餐

Hotel Adria / Hotel City / 
Hotel Grand Park or similar  4★

Hotel Hills or similar 5★

Hotel Mirjana Rastoke or similar 4★

Hotel Four Points by Sheraton or similar 4★

DoubleTree by Hilton or similar 5★

-Hotel Breakfast
酒店早餐

-

Meal on Board
机上用餐

-

-Meal ob Board
机上用餐

13

14

-

-

Find Your
Direction

BUCHARESTBUCHAREST

SINAIASINAIA

BRANBRAN

VELIKO TARNOVOVELIKO TARNOVOSOFIASOFIA

RILA MONASTERYRILA MONASTERYSKOPJESKOPJE

OHRIDOHRID
TIRANATIRANA

KRUJAKRUJA

PODGORICAPODGORICA

DUBROVIKDUBROVIK
KOTORKOTOR

MONSTARMONSTAR

SARAJEVOSARAJEVO

JAJCEJAJCE

PLITVICEPLITVICE

POSTOJNAPOSTOJNA

LJUBLJANALJUBLJANA

ZAGREBZAGREB

Crowne Plaza Hotel In BucharestCrowne Plaza Hotel In Bucharest
Hotel Four Points
By Sheraton Ljubljana
Hotel Four Points
By Sheraton Ljubljana Hotel Adria DubronikHotel Adria Dubronik



www.goldendestinations.com

GD Partner / 旅游伙伴 ：

gdgoldendestinations gdgoldendestinations

Tour Europe at an affordable
rate and visit 8 countries!
无需大手笔，亲民价格，
游欧洲! 走访8个国家!

Taste the specialities of each 
country and experience the 

local food culture.
品尝每个国家的特色美食，
体验当地的美食文化。

4 to 5 star located in 
city area

位于城市地区 4 至 5 星
级酒店。

Visit 11 UNESCO
World Heritage sites
参观 11 处联合国
教科文组织世界遗产

Enjoy the stunning 
natural beauty and is 
home to dense forest, 

alpine mountains, crystal 
clear lakes and rushing 
rivers in Plitvice Lakes 

National Park in Croatia.
欣赏迷人自然风光

-克罗地亚的普利特维
采湖国家公园，拥有茂
密的森林、高山、清澈
的湖泊和奔腾的河流。

Immerse yourself in the 
fascinating and fairytale-like 
architecture of the Balkans!
沉浸在巴尔干迷人而如童话
般的建筑的独特的魅力！

Travel through time in the
Balkans and explore the
Old Town of Dubrovnik,

a UNESCO World Heritage site,
to experience life as it was

lived in the past.
穿越时光来到巴尔干半岛，
漫步于杜布罗夫尼克古城，

一个联合国教科文
组织世界遗产地，

感受过往时光的生活。

You can bathe in the sunshine in 
Croatia's seaside towns, soaking 
up the charm emanating from the 

waves and ancient castles.
可在克罗地亚的海滨城市中,

沐浴在阳光下, 感受海浪拂面和
古老城堡所散发的迷人魅力。

If it's worth it, why not give it more time and explore deeper?
We've arranged it so that even in one country, you can take a trip of extraordinary depth.

We believe there's nothing will be more meaningful than a memorable vacation.

如果值得, 何不赋予更多时间, 深入探索?
我们精心安排，让你即使在一个国度, 也能走出不一般的深度之旅。

我们也深信，没有什么比一趟深刻的旅游所带来的回忆, 能更隽永、能更让你动容。


